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P R O T O K Ó Ł  NR XLIX/18 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 13
00

 do 13
40

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 15 listopada 2018 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli goście /listy obecności stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XLIX nadzwyczajnej sesji i powitania Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza - 

elekta, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy, Panią Annę Treler Kierownik ŚDŚ oraz 

radnych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według listy 

obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 12, a zatem podejmowane uchwały  

są prawomocne. 

 

Ad.2.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

4. Wnioski i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

b) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019”. 

c) zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

d) utworzenia Żłobka Miejskiego w Dobiegniewie oraz nadania mu statutu. 

e) utworzenia i nadania statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Dobiegniewie. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7. Komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  
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W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

 Dnia 19 października Burmistrz Dobiegniewa podpisał w Zielonej Górze umowę na zakup 

samochodu strażackiego średniej klasy. 

 Dnia 21 października odbyły się wybory samorządowe. Radnymi kadencji 2018-2023 

zostali:  

 Biel Jerzy 

 Grabia Joanna 

 Jabłoński Bartosz 

 Kadler Jolanta 

 Kołodziej Zbigniew 

 Kowalczyk Marek 

 Łysiak Paweł 

 Majowicz Dariusz 

 Muszyński Andrzej 

 Świątkowski Andrzej 

 Szyrwiński Bernard 

 Wieczór Leszek 

 Wierzbicka Marzena 

 Wołyniec Waldemar 

 Woszczyk Urszula 

Burmistrzem Dobiegniewa w wyborach w I turze została Pani Łaźniewska Sylwia.  

 Dnia 22 października w Mierzęcinie odbyła się konferencja naukowa dotycząca prawa 

samorządowego.  

 Dnia 26 października odbyłam w Muzeum Woldenberczyków spotkanie z partnerem 

niemieckim w sprawie projektu przebudowa, rozbudowa Muzeum Woldenberczyków na 

rzecz rozwoju transgranicznej współpracy turystycznej - to jest ten projekt z Interregu,  

na który Gmina Dobiegniew otrzymała dofinansowanie.   

 Dnia 26 października Pan Burmistrz Leszek Waloch spotkał się w Wojewodą Lubuskim 
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Władysławem Dajczakiem w sprawie programu budowy dróg lokalnych.  

 Dnia 28 października uczestniczyłam w święcie Hubertusa w Głusku. 

 29 październik – 3 listopad w gminie trwały prace nad przyszłorocznym budżetem. 

 Dnia 6 listopada uczestniczyłam w Zarządzie Celowego Związku Gmin SGO5. Celem 

spotkania było spotkanie z firmą Laguna i zmiana częstotliwości wywozów odpadów 

komunalnych. Ta częstotliwość zmienia się od 1 listopada do końca marca, czyli wywóz 

jest teraz co 2 tygodnie. Ale jeżeli jest nadmiar śmieci u mieszkańców to wtedy jest prośba 

o telefon do naszego PUK „Komunalni”, które jest podwykonawcą i tam na zgłoszenie 

mieszkaniec będzie miał dostawiony pojemnik i to samo tyczy się przedsiębiorców. 

Natomiast od dnia 1 kwietnia wracamy do wywozu cotygodniowego.  

 Dnia 7 listopada odbyło się spotkanie z radnymi w sprawie omówienia uchwał.  

 Dnia 8 listopada odbyło się kierownictwo urzędu w sprawie przyszłorocznego budżetu. 

 Dnia 11 listopada uczestniczyliśmy wszyscy w gminnych obchodach 100-lecia Odzyskania 

Niepodległości.  

 Dnia 14 listopada odbyło się Walne zebranie CZG SGO5 w celu omówienia 

przyszłorocznego budżetu i sprawa finansowa Związku.  

 

 

 

Ad.4.  Wnioski i zapytania.  

 Jerzy Biel radny – ile zostało zadłużenia w CZG SGO5? 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – my nie mamy zadłużenia, płacimy faktury  

na bieżąco. Prowadzona jest również windykacja i w roku 2018 roku z windykowaliśmy 

280 tys. zł i z tych niepłacących długoterminowo dalej windykujemy, ale faktury 

płacimy na bieżąco z poślizgiem 10 dniowym od terminu płatności faktury.   

Mamy jeszcze do zapłaty 100 tys. zł raty kredytu w listopadzie i w grudniu i płacimy 

faktury na bieżąco. Wczoraj na posiedzeniu Walnego Zgromadzenia postanowiliśmy,  

jako wszyscy udziałowcy tego Związku, że żadnego kredytu od nowego roku nie 

będziemy zaciągać, bo nie będzie takiej potrzeby i liczymy, że comiesięczne dochody 

będą w granicy 70.000zł i Związek będzie wychodził na plus. A te zadłużenia,  

które były- cały czas windykacja. Ponad 6 tysięcy tytułów było wystawionych.    
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Ad.5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIX/274/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

b) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2019”. 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – to jest ten program, który rada uchwala 

corocznie. Na podstawie tego programu my dofinansowujemy organizacje pozarządowe, 

którymi są np. kluby sportowe czy nasza drużyna harcerska.   

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIX/275/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

c) zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – główna zmiana dotyczy zwiększenia środków na 

wydatki oświaty to jest kwota 200 tys. zł. Jest decyzja żeby przesunąć kwotę 160 tys. zł  

z remontu modernizacji budynku użyteczności publicznej, czyli naszej przychodni,  

dlatego że w tym roku ona nie będzie realizowana, przetarg został ogłoszony,  

pójdzie to z pieniędzy w przyszłego roku. Kwota 40 tys. zł to są środki również zdjęte  

z wydatków na sieć wodno – kanalizacyjną na terenie położonym nad j. Wielgie  

w Dobiegniewie. Pozostałe zmiany są to zmiany techniczne na wniosek kierowników  

i samodzielnych stanowisk.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIX/276/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

d) utworzenia Żłobka Miejskiego w Dobiegniewie oraz nadania mu statutu. 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado 

otrzymaliśmy w roku 2018 dofinasowanie z Programu Maluch+. Realizujemy prace 
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remontowe w Przedszkolu Miejskim adaptujemy część pomieszczeń na Żłobek Miejski.  

W tym tygodniu trwają pracę, jeśli chodzi o drogę dojazdową. Najpierw robimy prawą 

stronę podejścia z polbruku. Po wykonaniu tej części zajmiemy się dojściem do żłobka, 

które będzie na wprost od bramy i po prawej stronie zrobiony będzie specjalny podjazd dla 

matek z wózkami. Remontujemy pomieszczenia według ustawy o funkcjonowaniu żłobka 

miejskiego, czyli zapewniamy tam salę dla dzieci z salą sypialnianą. Żeby ta jednostka 

zafunkcjonowała potrzebna jest uchwała utworzenia Żłobka Miejskiego w Dobiegniewie 

oraz załącznikiem musi być statut. Statut określa nam opiekę – 10 godzin dziennie. Bardzo 

proszę Wysoką Radę o przyjęcie tej uchwały, ponieważ na podstawie tej uchwały mogę 

dokonać rekrutacji. Bez uchwały, bez utworzenia tej jednostki niestety nie mogę ogłosić 

konkursu na Dyrektora Żłobka. Rozmawiałam dzisiaj z wykonawcą, obiecał mi, że prace 

remontowe zakończą się do 6 grudnia. Mam nadzieję, że od 01 stycznia ten żłobek ruszy, 

bo zapytań jest coraz więcej. A w przyszłości będziemy pracowali nad koncepcją 

rozbudowy całego kompleksu przedszkolno–żłobkowego.    

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIX/277/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

e) utworzenia i nadania statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Dobiegniewie. 

 Anna Treler Kierownik ŚDŚ – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Dobiegniewie w tej chwili działa w strukturach Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Przepisy prawa nakazują wyłączenie Środowiskowego Domu Samopomocy  

ze struktur Ośrodka Pomocy Społecznej i utworzenia samodzielnej jednostki. 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Dobiegniewie skierowany jest do uczestników /osób 

psychicznie chorych, upośledzonych umysłowo i wykazujących inne zaburzenia 

psychiczne. W tej chwili możemy przyjąć maksymalnie 18 uczestników, ponieważ 

musimy spełniać wymogi, że na 1 uczestnika 8 m
2
. 

 Dariusz Majowicz radny – jakie korzyści będą z tego wyodrębnienia? 

 Anna Treler Kierownik ŚDŚ – z tego wyodrębnienia praktycznie żadne korzyści, taki jest 

nakaz ustawodawcy. Środowiskowy Dom Samopomocy i w tej chwili i po nowym roku 

jest finansowany z budżetu państwa.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – czy to mienie, które jest przekazywane to jest  

z OPS, które tam już było? 
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 Anna Treler Kierownik ŚDŚ – tak, to jest mienie, które figuruje w OPS, aczkolwiek było 

zakupione z pieniążków przeznaczonych na ŚDŚ.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIX/278/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odpowiedź udzielona była w trakcie zadawania 

pytania. 

 

Ad.7.  Komunikaty.  

  Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado bardzo 

serdecznie zapraszam dnia 6 grudnia na wspólne ubieranie choinki w centrum miasta oraz 

dnia16 grudnia na Przegląd Kolęd i Pastorałek.   

  Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przedstawił radnym informację w sprawie 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych za 2017 rok. 

 

Ad.8. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLIX 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 


